
Изјава:  Високи  представник
реагује  на  јавне  изјаве
предсједника РС Чавића
У  писму  посланом  предсједнику  РС  Драгану  Чавићу,  високи
представник Педи Ешдаун изражава незадовољство недавним јавним
изјавама предсједника Чавића који је бранио коментаре министра
унутрашњих послова РС, Дарка Матијашевића.

“С  правом  наводите  да  је  и  директор  полиције  ФБиХ  Златко
Милетић давао изјаве сличне садржине прије неколико мјесеци.
Али сте сасвим у криву када кажете да није било реперкусија
након  тога.  Г.  Милетићу  је  тада  снажно  скренута  пажња  на
непримјереност његових потеза, и то на исти начин као и г.
Матијашевићу  овом  приликом.  Ово  нема  никакве  везе  са
релевантношћу  овога  питања  са  наводним  ратним  злочинима
почињеним над Србима, како Ви погрешно и провокативно тврдите.
Овдје се ради о примјени правих европских и професионалних
стандарда.  Дубоко  жалим  због  чињенице  да  сте  Ви  нашли  за
сходно да третирате ово као етничко питање када се ради о
чисто професионалном питању.” 

“Бошко Чеко је на сличан начин давао јавне коментаре о могућим
кривичним малверзацијама утврђеним у процесу ревизије. Сигуран
сам да знате да јавни ревизор дјелује унутар правног оквира
који  му  налаже  да  врши  финансијске  ревизије  и  утврђује  и
документује примјере неправилности у рачуноводству. Он не игра
улогу у истрази нити гоњењу починилаца кривичних дјела, и
његове изјаве су биле једноставно опис резултата ревизије.”

“И ТобиРобинсон је давала бројне изјаве у јавности у којима је
објашњавала своју улогу привремене управитељице и описивала
резултате активности које је предузимала у том својству. Али,
исто  тако,  ни  она  не  игра  улогу  у  истрази  нити  гоњењу
починилаца  кривичних  дјела.”

https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%80%d0%b5%d0%b0%d0%b3%d1%83%d1%98%d0%b5-%d0%bd%d0%b0/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%80%d0%b5%d0%b0%d0%b3%d1%83%d1%98%d0%b5-%d0%bd%d0%b0/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%80%d0%b5%d0%b0%d0%b3%d1%83%d1%98%d0%b5-%d0%bd%d0%b0/


“Министри  унутрашњих  послова  имају  конкретне,  законске  и
дефинисане дужности и одговорности које морају да извршавају у
погледу професионалног рада са информацијама којима полиција
располаже. Од њих се траже највиши стандарди, што, са жаљењем
морам рећи, овога пута није био случај.  Сада се налазимо у
критичној тачки борбе да поново успоставимо владавину закона.
Сигуран сам да ћете се сложити с тиме да Босна и Херцеговина
није баш у ситуацији да себи може приуштити да се њени лидери
упуштају  у  јавне  кампање  које  угрожавају  успјех  кривичних
истрага”, закључио је високи представник.


